



OFFICIALS PROGRAM

Hunter and Jumper Course Designer Clinic – In Person

Date: 5 and 6 October 2026

Location: Caledon Equestrian Park, Palgrave, ON

Clinician: Meghan Rawlins and Evie Frisque

Discipline: Hunter and Jumper

Function: Course Designer

Type: Promotion and Maintenance, all levels

Language of Instruction: English

Registration: [via ECampus](#)

Registration Deadline: 20 September 2026

Successful completion of this officials' clinic is required as part of the Hunter and Jumper Course Designers' promotion and maintenance requirements. Attendees must participate in the clinic in its entirety to receive clinic credit. Coaches will also be credited with PD points for this clinic.

Participant Profile

Open to EC licensed Hunter and Jumper Course Designers, applicant Hunter and Jumper Course Designers, coaches and anyone interested in learning about building Hunter and Jumper courses.

Schedule

Monday 5 October 2026: 9:00am – 5:00pm ET

Tuesday 6 October 2026: 9:00am – 5:00pm ET

Registration and Attendance

- Registration for this clinic is on a first come, first served basis. Please complete the online registration in advance of the deadline.
- Additional information will be sent to registered participants via email after the registration deadline.
- Attendance is taken at the beginning of each day.
- All clinic days must be attended in their entirety to receive full credit.

Attire

Please dress professionally.

Fees

\$350.00 CAD

**Refunds**

Registration fees for officials' clinics are refundable subject to the following conditions:

- Refunds requested more than 14 days prior to the scheduled start date will receive a full refund less a \$25 processing fee.
- Refunds requested within 14 days of the scheduled start date will receive a 50% refund.
- No refunds will be issued for cancellations received within 48 hours of the clinic start date.
- No refunds will be issued for no-shows or for participants who withdraw after the clinic has begun.

If a clinic is cancelled by Equestrian Canada, registrants will receive a full refund.

In exceptional circumstances (such as medical emergencies), refund requests may be reviewed on a case-by-case basis at the discretion of Equestrian Canada.

Contact

officials@equestrian.ca



PROGRAMME DES OFFICIEL(LE)S

Séminaire des concepteurs de parcours de chasse et de saut d'obstacles – en personne

Date : 5 et 6 octobre 2026

Lieu : Caledon Equestrian Park, Palgrave, ON

Directeur/directrice de cours : Meghan Rawlins et Evie Frisque

Discipline: chasse et saut d'obstacles

Fonction : concepteur de parcours

Type: promotion et entretien, tous niveaux

Langue d'enseignement : anglais

Inscription: [via ECampus](#)

Date limit d'inscription: 20 septembre 2026

La réussite de ce séminaire pour officiels est obligatoire dans le cadre des exigences de promotion et de maintien en fonction des concepteurs de parcours de chasse et de saut d'obstacles. Les participants doivent assister à l'intégralité de le séminaire pour obtenir les crédits correspondants. Les entraîneurs se verront également attribuer des points de formation continue pour ce séminaire.

Profil des participants

Ouvert aux concepteurs de parcours de chasse et de saut d'obstacles agréés par CE, aux candidats concepteurs de parcours de chasse et de saut d'obstacles, aux entraîneurs et à toute personne souhaitant en savoir plus sur la conception de parcours de chasse et de saut d'obstacles.

Horaire

Lundi 5 octobre 2026 de 9h00 à 17h00 (HE)

Mardi 6 octobre 2026 de 9h00 à 17h00 (HE)

Inscription et présence

- Les inscriptions à ce séminaire se font par ordre d'arrivée. Veuillez remplir le formulaire d'inscription en ligne avant la date limite.
- Des informations supplémentaires seront envoyées par e-mail aux participants inscrits après la date limite d'inscription.
- L'appel sera fait au début de chaque journée.
- Pour obtenir tous les crédits, vous devez être présent à toutes les journées de séminaire.

Tenue vestimentaire

Veuillez vous habiller de manière professionnelle.

Frais

350,00 \$ CAD



Remboursements

Les frais d'inscription aux séminaires destinés aux officiels sont remboursables sous réserve des conditions suivantes :

- Les remboursements demandés plus de 14 jours avant la date de début prévue donneront lieu à un remboursement intégral, moins 25 \$ de frais de traitement.
- Les remboursements demandés dans les 14 jours précédant la date de début prévue donneront lieu à un remboursement de 50 %.
- Aucun remboursement ne sera accordé pour les annulations reçues dans les 48 heures précédant la date de début du séminaire.
- Aucun remboursement ne sera accordé pour les absences ou pour les participants qui se retirent après le début du séminaire.

Si un séminaire est annulé par Canada Équestre, les personnes inscrites recevront un remboursement complet.

Dans des circonstances exceptionnelles (telles que des urgences médicales), les demandes de remboursement peuvent être examinées au cas par cas, à la discrétion de Canada Équestre.

Coordonnées

officials@equestrian.ca